
SUNDSSTRANDS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

 

Sundsstrands samfällighetsförening  

Protokoll styrelsemöte 

Tid: 23-09-14 kl. 18:30-20:30.  

Plats: Hemma hos Sara. 

Ordinarie ledamöter:  

Sara Ejnell Svensson (ejnell.svensson@gmail.com)  

Per Böe (per.boe@telia.com)  

Henrik Balkander (henrikbalkander@gmail.com)  

Jan-Ove Lundqvist (janove_l@icloud.com)  

Michael Dahlström (michael.dahlstrom@icloud.com) 

Suppleanter:  

Glenn Josefsson (glenn.josefsson@gibon.se)  

Sofia Ferm (sofia.ferm@munkedal.se)  

Dagordning 

1. Ordförande öppnar sammanträdet. 

2. Val av justeringsman 

Styrelsen väljer Per Böe till justeringsman.  

3. Godkännande av föregående mötesprotokoll.  

Styrelsen godkänner föregående mötesprotokoll. 

4. Fastställande av dagordning. 

Styrelsen godkänner dagordningen. 
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5. Ekonomi. 

Saldot på kontot är 978121,03 SEK.  

Per eller Henrik ska kontrollera förutsättningarna för att sätta en del av summan på ett 

räntekonto hos Handelsbanken. Styrelsen godkänner rapporten.   

6. Höststäddagen andra lördagen i oktober: 

a. Per Böe beställer fika via 7-24.  

b. Sara Ejnell Svensson lägger info på Facebook gruppen 

c. Glenn skickar ett påminnelsemail.  

Det gick åt ca 220 korvar vid grillstunden. (Notera laktos, gluten och kyckling och 

rostad lök). Vi köper in 300 korvar till höststäddagen.  

d. Tall som halvligger nere vid stranden. Styrelsen beslutar om att inspektera 

tallen och ber skogshuggarna kontrollera området på “farliga” träd.   

e. Bebis-gungan till lekplatsen mellan Rödjordvägen och Moränvägen är nu 

monterad. 

f. Mer grus till stigen mellan Björnemysvägen och lekplatsen för att komplettera 

i en kurva/sänka. Ett lass är bokad och uppdelad på platsen ovan och andra 

halvan skall ligga vid Kastetvägen 15.  

g. Sly mellan gång och vägbanan. Vi saltar stödremsorna och fortsätter titta på 

bra lösningar. Endast ett fåtal boende hjälper till med saltningen.  

Styrelsen beslutar att genomföra städdagen på liknande sätt som tidigare år. Glenn, Sofia, 

Henrik kommer medverka på städdagen.  

7. Skogshuggarna är kontrakterade för att gå över grönytorna.  

Styrelsen beslutar att anlita skogshuggarna på hela området denna gång. Budgettak på 

100000 kr.  

8. Brygg-gruppen. (Avrapportering, hör ej till samfällighetsuppdraget). 

a. Den befintliga bryggan har byggts tillbaka till “ursprungligt” skick. Brygg 

gruppen har haft ett möte och har börjat ta in offerter för badbrygga och 

tilläggningsbrygga. Styrelsen lägger informationen till protokollet. 

9. NCC asfalten. 



a. Störremsa mellan förskolan och affären har försvunnit och J-O har undersökt 

anledningen. En offert har plockats in för att åtgärda problemet. Styrelsen 

beslutar att avsätta 75 000 kr inklusive moms för att asfalten ska behålla sin 

hållbarhet längre.  

10. Uddevalla energi. 

a. Det finns 5 lamparmaturer som behöver bytas på området. Arbetet är bokat 

och kommer utföras.  

b. Skadegörelse har upptäckts på cykelbanan mellan Sundsstrand och Lindesnäs. 

Någon har sågat ner en lycktstolpe med bågfilsblad. Stolpen ägs av kommunen 

och borde då åtgärdas av dem.  

Styrelsen beslutar att anlita firma för att laga 5 trasiga lampor samt fortsätter dialog med 

kommunen så att de snabbt åtgärdar lampan på Lindesnäsvägen då mång bående pendlar in 

till Uddevalla den vägen.  

11. Fakturering årsavgiften 

Styrelsen beslutar att vi återtar faktureringshanteringen till verksamhetsåret 2024. Per kassör 

har nästan lika mycket arbete med fakturorna även när vi anlitat firma. Ger ej den tänkta 

avlastningen som var tänkt. 

Vi fortsätter dock att använda oss av Collector Inkasso AB om inte fakturor betalas in.  

12. Ängsmarken mellan gång och vägbanan. 

Styrelsen får information av Sofia gällande de offerter hon redan fått in och ger henne i 

uppdrag att fortsätta sitt arbete som redovisas inför årsmötet. 

a. Sofia fortsätter att undersöka och ta fram en skarp offert inför årsmötet. 

b. Henrik föreslår att vi saltar stödkanterna och låter övriga ytor självså. Ca 6000 

m2.   

13. Farthinder på Östra Sundsskogsvägen. 

Styrelsen har fått in klagomål på att trafik kör snabbt förbi korsningen Östra Sundskogsvägen 

och Byhagsvägen. Styrelsen har sedan tidigare lagt en provisorisk vägbula där samt beslut 

finns för att när området får sitt asfaltstopplager ske ett mer omfattande arbete med en 

förhöjning av hela korsningen.  

a. J-O ser till att vi ställer stora stenar bredvid det tillfälliga farthindret på Östra 

Sundsskogsvägen. 



b. Sara åtar sig att påtala för kommunen att boende i området upplever 

osäkerheten vid korsningen Östra Sundskogsvägen/Byhagsvägen. Samt vid 

flertalet korsningar på Sundsstrand. (Felaktigt utfört från början?).  

14. Fårhage 

Vi har försökt nå kommunen utan att få något svar. Styrelsen lägger informationen till 

protokollet och Sara fortsätter att få tag på någon som kan svara varför inte hagen kommit 

upp enligt beslut. 

15. Besiktning av lekplatserna 

Styrelsen har genomfört en besiktning av lekplatserna och beslutar att anlita en firma för att 

åtgärda anmärkningarna.  

16. Övrigt.  

Inga övriga frågor. 

17.  Nästa styrelsemöte. 

Styrelsen beslutar att nästa möte är 26/10 kl 18:30 hemma hos Glenn.  

 

Sara Ejnell Svensson Ordförande____________________ 

 Per Böe Justeringsman  ___________________ 

Henrik Balkander Sekreterare  ____________________ 
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